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İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Çiftçi Kayıt Sistemine üye olan emekli
vatandaşlarımıza neden 5000 TL ikramiye verilmediğini belirterek iktidarı eleştirdi.

SORUMLULUÐUMUZUN
BILINCI IÇERISINDEYIZ
Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğü görevine bir süre önce atanarak başlayan tecrübeli ve başarılı
eğitimci İbrahim İlhan Kalyoncu, Halk Eğitim Merkezi ilçenin göz bebeği konumunda bir kurumdur dedi.

> Sadık AYDIN 2'de

EMEKLI MAAÞLARINA
ZAM YAPMADINIZ,

IKRAMIYEYI DE
VERMIYORSUNUZ

ükümet tarafından geçtiğimiz aylarda 

Hemeklilere 5000 TL ikramiye vereceğini 
açıklamıştı. Kasım ayı içerisinde ödemeler 

tamamlanacak. Fakat ÇKS kaydı olan emeklilerin bu 

ikramiyeyi alamayacağı ortaya çıktı. İYİ Parti Trabzon 
Milletvekili Yavuz Aydın Türkiye Büyük Millet 
Meclisi'nde söz alarak emeklilerin yaşadığı durum 
hakkında konuştu.

KAYMAKAM UZAN MUHTARLARLA
BULUÞMAYA DEVAM EDÝYOR

ÝNANARAK VE
ÝNANDIÐIM YOLDA

YÜRÜYEREK DEVAM EDECEÐÝM
Beşikdüzü AKP Parti İlçe Başkanı Ahmet Gören, 31 Mart 2024 Pazar günü yapılacak
olan yerel seçimlerde belediye başkan aday adaylığını ilçe başkanlığından istifa ederek
açıkladı. Basın açıklamasına daha öce aday adaylığını açıklayan Uğur Taş'ta katıldı.

Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan UZAN başkanlığında Kaymakamlık
Toplantı Salonunda, her ayın ilk haftası düzenlenen muhtarlar toplantısı yapıldı. 

akfıkebir İlçe Kaymakamı 

VDr. Hacı Arslan Uzan, 
“Muhtarlarla Buluşma İlçe 

Toplantıları” kapsamında 
Açıkalan Mahallesi Muhtarı Halim 

Sağlam, Akköy Mahallesi Muhtarı 
Temel Kılıç, Aydoğdu Mahallesi 
Muhtarı Muhtarları Ali İhsan 
Koyun, Ballı Mahallesi Fazlı 
Yolcu ve Bahadırlı Mahallesi 

Muhtarı Mustafa Bahadır ile bir 
araya geldi. Toplantıda, mahalle 
muhtarlarının mahalleleri ile ilgili 
talepleri alınarak, çözüm yolları 
görüşüldü.

AILELER CAMIDE BULUÞUYOR

eşitli okullarda öğretmenlik, idarecilik Çve Milli Eğitim Şube Müdürlüğü gibi 
görevlerde bulunan ve başarılı 

çalışmalara imza atan İbrahim İlhan 
Kalyoncu, başarılı bir şekilde 2 yıldır 
sürdürmekte olduğu Gülbahar Hatun 
Anadolu Lisesi Müdür Yardımcılığı 
görevinden sonra yeni görev yeri olan 
Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğü 
görevine ara vermeden başlayarak devam 
ediyor. Müdür Kalyoncu, Vakfıkebir 
halkına daha çok hizmet etmek amacıyla 
daha çok çalışmamız gerektiğine 
inanıyorum. Halk eğitim merkezi ilçenin 
göz bebeği konumunda bir kurum. 
Sorumluluğumuzun bilinci içerisindeyiz 
dedi.

SORUMLULUĞUMUZUN BİLİNCİ 
İÇERİSİNDEYİZ
Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğü 
görevine yeni başlayan Kurum Müdürü 
İbrahim İlhan Kalyoncu yaptığı 
açıklamada; “Benden önce bu görevi 
layıkıyla yürüten tüm müdürlerime şimdiye 
kadarki hizmetlerinden dolayı teşekkür 
ediyorum ve bundan sonraki çalışma 
hayatlarında kendilerine başarılar 
diliyorum. Devraldığımız bu görevi daha 
ileriye götürmek, Vakfıkebir halkına daha 
çok hizmet etmek amacıyla daha çok 
çalışmamız gerektiğine inanıyorum.  Halk 
eğitim merkezi ilçenin göz bebeği 
konumunda bir kurum. Sorumluluğumuzun 
bilinci içerisindeyiz. > Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

> Sadık AYDIN 3'de

Vakfıkebir İlçe Müftülüğüne bağlı Fethiye Mahallesi Camiinde Akşam namazını
müteakip Cuma geceleri Ailece Camide buluşuyoruz programı icra edildi.  K Parti Beşikdüzü 

Aİlçe Başkanı Ahmet 
Gören ilçe başkanlığı 

görevinden istifa ederek 
partisinden belediye başkan 
aday adayı oldu. İlçe parti 
binasında partililerinde 
katılımıyla bir basın 
açıklaması ile aday 
adaylığını açıkladı.
Ahmet Gören basın 
açıklamasında şunları 
söyledi; "Kurulduğu günden 
bu yana partimizin her 

kademesinde bulunmaktan; 
Kıymetli Cumhurbaşkanımız 
ve Genel Başkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan'a yol 
ve dava arkadaşlığı 
yapmaktan onur ve gurur 
duyduğum bu görevi ifa 
ederken her zaman 
ilçemizin ve onun kıymetli 
insanlarının sorumluluğunu 
üzerimde hissederek ve bu 
sorumluluk duygusuyla 
hareket etmeye dikkat 
ettim. > Ahmet KAMBUROĞLU 2'de> Alper Özkan KARAGÖL 3'de



“ASIL İHTİYACI OLANLAR 
ALAMIYOR”
Hükümet tarafından geçtiğimiz 
aylarda emeklilere 5000 TL 
ikramiye vereceğini açıklamıştı. 
Kasım ayı içerisinde ödemeler 
tamamlanacak. Fakat ÇKS kaydı 
olan emeklilerin bu ikramiyeyi 
alamayacağı ortaya çıktı. İYİ 
Parti Trabzon Milletvekili Yavuz 
Aydın Türkiye Büyük Millet 
Meclisi'nde söz alarak 
emeklilerin yaşadığı durum 
hakkında konuştu.
“EMEKLİ 

MİLLETVEKİLLERİNE VAR, 
ÇİFTÇİYE YOK”
Ağır geçim şartlarıyla mücadele 
eden emeklilerimiz, maalesef 
yoksulluğa mahkum edilmiştir 
diyen Aydın sözlerine şu şekilde 
devam etti: “Kasım ayında 
verilmesi planlanan ikramiyenin, 
tüm emekli vatandaşlarımızı 
kapsamaması, AK Parti'nin 
bugüne kadar gösterdiği 
adaletsiz yönetimin adeta 
ispatıdır. Siyasi iktidarın, emekli 
milletvekillerine bile ikramiye 
verdiği durumda, asıl ihtiyacı 

olan emeklilerimizi görmezden 
gelmesi, açıklanabilir bir durum 
değildir. Çiftçi Kayıt Sistemine 
Üye Olan Emeklilerimiz Neden 
İkramiye Alamıyor? Emekli olup 
çalışmaya devam eden ve Çiftçi 
Kayıt Sistemine yani ÇKS'ye üye 
olan vatandaşlarımızı bu 
ikramiyenin dışında tutmanız akıl 
tutulmasıdır. Emekliye yaptığınız 
bu ihanetten acilen geri 
dönmenizi öneriyorum. 
Emeklinin ve çiftçi 
vatandaşlarımızın hakkını daima 
koruyacağımızı belirtiyorum.”

HABER2

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TL

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
Ahmet KAMBUROĞLU

Cep: 0533 495 07 20
e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete
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Alper Özkan KARAGÖL

İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Çiftçi Kayıt Sistemine üye olan emekli vatandaşlarımıza neden 5000 TL ikramiye verilmediğini belirterek iktidarı eleştirdi.
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SORUMLULUĞUMUZUN BİLİNCİ İÇERİSİNDEYİZ
Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğü görevine bir süre önce atanarak başlayan tecrübeli ve başarılı
eğitimci İbrahim İlhan Kalyoncu, Halk Eğitim Merkezi ilçenin göz bebeği konumunda bir kurumdur dedi.
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Çeşitli okullarda öğretmenlik, 
idarecilik ve Milli Eğitim 
Şube Müdürlüğü gibi 

görevlerde bulunan ve başarılı 
çalışmalara imza atan İbrahim 
İlhan Kalyoncu, başarılı bir 
şekilde 2 yıldır sürdürmekte 
olduğu Gülbahar Hatun Anadolu 
Lisesi Müdür Yardımcılığı 

görevinden sonra yeni görev yeri 
olan Vakfıkebir Halk Eğitimi 
Merkezi Müdürlüğü görevine ara 
vermeden başlayarak devam 
ediyor. Müdür Kalyoncu, 
Vakfıkebir halkına daha çok 
hizmet etmek amacıyla daha çok 
çalışmamız gerektiğine 
inanıyorum. Halk eğitim merkezi 

ilçenin göz bebeği konumunda 
bir kurum. Sorumluluğumuzun 
bilinci içerisindeyiz dedi.
SORUMLULUĞUMUZUN 
BİLİNCİ İÇERİSİNDEYİZ
Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi 
Müdürlüğü görevine yeni 
başlayan Kurum Müdürü İbrahim 
İlhan Kalyoncu yaptığı 

açıklamada; “Benden önce bu 
görevi layıkıyla yürüten tüm 
müdürlerime şimdiye kadarki 
hizmetlerinden dolayı teşekkür 
ediyorum ve bundan sonraki 
çalışma hayatlarında kendilerine 
başarılar diliyorum. Devraldığımız 
bu görevi daha ileriye götürmek, 
Vakfıkebir halkına daha çok 
hizmet etmek amacıyla daha çok 
çalışmamız gerektiğine 
inanıyorum. Halk eğitim merkezi 
ilçenin göz bebeği konumunda 
bir kurum. Sorumluluğumuzun 
bilinci içerisindeyiz. İlçemiz için 
elimizden gelen bütün gayretleri 
gösterip, güzel çalışmalara imza 
atmayı planlıyoruz. İlçenin 
ihtiyaçları doğrultusunda gereken 
kursları açacağız. 
Vatandaşlarımızın da taleplerini 
değerlendirerek, devraldığımız 
görevi en iyi şekilde sürdürmek 
için gayret göstereceğiz. 
Kurumda görevine devam eden 
Müdür yardımcımız, idari 
personelimiz, usta öğreticilerimiz 

ve tüm kurum görevlilerimiz 
görevlerinin bilincinde ve hepsi 
kendi branşlarında çok tecrübeli 
kişiler. Onların sayesinde 
yapacağımız çalışmalarla 
kurumumuzu layık olduğu 
noktada tutup,  en iyi şekilde ilçe 
halkına hizmet sunacağımızdan 
hiç kimsenin kuşkusu olmasın” 
dedi.
İBRAHİM İLHAN KALYONCU 
KİMDİR?
1970 yılında Tonya'da doğdu. İlk-
orta ve lise tahsilini Tonya'da 
tamamladı. 1991 yılında Fırat 
Üniversitesi Fen Edebiyat 
Fakültesi Sosyoloji Bölümünden 
mezun oldu. 1992 yılında Bingöl 
ili Solhan ilçesi Kırık Yürekli 
Mezrası ilkokulunda sınıf 
öğretmeni olarak göreve başladı. 
Doğu hizmeti ve askerlik 
hizmetinden sonra 1995 yılında 
memleketi Tonya'da göreve 
başladı. 1996 ile 2004 yılları 
arası Tonya İmam Hatip Lisesi 
Müdürü olarak görev yaptı. 2004 

ile 2020 yılları arası Tonya 
Anadolu Lisesi Kurucu Müdürü 
ve yöneticiliği görevlerini yürüttü. 
2010-2011 yıllarında bir dönem 
geçici olarak Tonya İlçe Milli 
Eğitim Şube Müdürlüğü görevi de 
yaptı. 2018 yılında 
kurumsallaşmasında büyük 
emekleri olan Tonya Anadolu 
Lisesi yöneticilik görevinin süresi 
dolduğundan Beşikdüzü Farabi 
Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesine Felsefe öğretmeni 
olarak tayin istedi. 2020-2021 
eğitim öğretim yılı döneminde 
Beşikdüzü Anadolu Lisesinde 
Müdür Yardımcılığı görevine de 
vekalet etti. 15.10.2021 
tarihinden itibaren boş bulunan 
Vakfıkebir Gülbahar Hatun 
Anadolu Lisesi Müdür 
Yardımcılığı görevine vekalet 
sürdürüyordu. 24 Ekim 2023 
tarihi itibariyle Vakfıkebir Halk 
Eğitimi Merkezi Müdürlüğü 
görevine asaleten atandı. Evli ve 
3 çocuk babasıdır.

EMEKLI MAAŞLARINA ZAM YAPMADINIZ,
IKRAMIYEYI DE VERMIYORSUNUZ

İNANARAK VE İNANDIĞIM YOLDA YÜRÜYEREK DEVAM EDECEĞİM
Beşikdüzü AKP Parti İlçe Başkanı Ahmet Gören, 31 Mart 2024 Pazar günü yapılacak olan yerel seçimlerde belediye başkan aday
adaylığını ilçe başkanlığından istifa ederek açıkladı. Basın açıklamasına daha öce aday adaylığını açıklayan Uğur Taş'ta katıldı. 

K Parti Beşikdüzü İlçe 

ABaşkanı Ahmet Gören ilçe 
başkanlığı görevinden istifa 

ederek partisinden belediye 
başkan aday adayı oldu. İlçe parti 
binasında partililerinde katılımıyla 
bir basın açıklaması ile aday 
adaylığını açıkladı.
İNANARAK VE İNANDIĞIM 
YOLDA YÜRÜYEREK DEVAM 
EDECEĞİM
Ahmet Gören basın açıklamasında 
şunları söyledi; "Kurulduğu günden 
bu yana partimizin her 
kademesinde bulunmaktan; 
Kıymetli Cumhurbaşkanımız ve 
Genel Başkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan'a yol ve dava 
arkadaşlığı yapmaktan onur ve 
gurur duyduğum bu görevi ifa 

ederken her zaman ilçemizin ve 
onun kıymetli insanlarının 
sorumluluğunu üzerimde 
hissederek ve bu sorumluluk 
duygusuyla hareket etmeye dikkat 
ettim.
Bugün itibarıyla, Sayın 
Cumhurbaşkanımız'ın ana hatlarını 
çizdiği Türkiye Yüzyılı hedefinde 
ilçemizin de en güçlü şekilde yer 
alması, bayrağın daha ileri 
taşınması ve şehrimizi daha 
yaşanılabilir bir geleceğe 
kavuşturmak adına; son 
zamanlarda yapmış olduğum 
görüşmeler, bu görüşmeler neticesi 
oluşan tablo ve toplumun önemli 
kesimlerinden aldığım destek ve 
üzerimde hissettiğim sorumluluğun 
gereği olarak, genel merkez 

koordinatörümüz, il başkanımız, 
milletvekillerimiz ile yaptığım 
istişareler neticesinde partimden 
Beşikdüzü Belediye Başkan Aday 
Adayı olmak üzere yürütmekte 
olduğum ilçe başkanlığı 
görevimden ayrılıyorum.
Bu güne kadar beraberce yol 
yürümekten onur duyduğum 
yönetim kurulu üyelerime, kadın 
kollarımdan, gençlik kollarımıza, 
mahalle başkanlarımıza partimize 
gönül vermiş dostlarımızın hepsine 
sonsuz teşekkürler ediyorum
Cenab-ı Allah'ın izniyle bu kutlu 
yürüyüşümüz benlik kaygısı 
olmadan, ilçe başkanlığım 
süresince daima üzerinde 
durduğum bütünlük ve istişare 
anlayışı içerisinde, inanarak ve 

inandığım yolda yürüyerek devam 
edecektir.
Çıkmış olduğum bu yolda 
başarının birlikten, beraberlikten, 
biz duygusunu hakim ve hizmet 
anlayışını yegane gaye bilmekten 
geçtiğini biliyorum. Ve inanıyorum 
ki birlikte başaracağız ve güzide 
ilçemizi birlikte yöneteceğiz. 
Gayret bizden,Tevfik Cenab-ı 
haktan."
Her 5 yılda bir gerçekleştirilen 
yerel seçimler tarihleri 
Cumhurbaşkanı Erdoğan 
tarafından 31 Mart 2024 Pazar 
günü yapılacağı açıklanmıştı. 
Yapılacak olan yerel seçimlerle 
birlikte yeni il belediye başkanı, ilçe 
belediye başkanı, köy ve mahalle 
muhtarları seçilecek. 
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KAYMAKAM UZAN MUHTARLARLA
BULUŞMAYA DEVAM EDİYOR
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan UZAN başkanlığında Kaymakamlık
Toplantı Salonunda, her ayın ilk haftası düzenlenen muhtarlar toplantısı yapıldı. 

akfıkebir İlçe Kaymakamı 

VDr. Hacı Arslan Uzan, 
“Muhtarlarla Buluşma 

İlçe Toplantıları” kapsamında 
Açıkalan Mahallesi Muhtarı 
Halim Sağlam, Akköy Mahallesi 
Muhtarı Temel Kılıç, Aydoğdu 
Mahallesi Muhtarı Muhtarları Ali 
İhsan Koyun, Ballı Mahallesi 
Fazlı Yolcu ve Bahadırlı 
Mahallesi Muhtarı Mustafa 
Bahadır ile bir araya geldi. 
Toplantıda, mahalle 
muhtarlarının mahalleleri ile 
ilgili talepleri alınarak, çözüm 
yolları görüşüldü.
“HEPİMİZ VAKFIKEBİR İÇİN 
ÇALIŞIYORUZ”
Toplantı öncesinde yaptığı 
konuşmasına, 

vatandaşlarımızın teveccühüyle 
göreve gelen, dolayısıyla temsil 
ettikleri vatandaşların ve 
Mahallelerin sorunlarını en iyi 
bilen kişiler olan Muhtarların 
sorunlarını dinlemek ve bu 
sorunların çözüme 
kavuşturulmasını sağlamak 
amacıyla 'Muhtarla Buluşma 
İlçe Toplantıları' kapsamında 
her ay bu tür toplantılar 
gerçekleştirdiklerini ifade 
ederek başlayan Vakfıkebir İlçe 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan, Devletimizin tüm makam 
ve mevkilerinin vatandaşımıza 
hizmet amacıyla var olduğunu 
belirtti.  Kaymakam Uzan, Siz 
muhtarlarla beraber 
yürüyeceğiz bu yolda, hep 

birlikte çalışacağız. Sizler de 
bizim bulunduğunuz yerlerdeki 
temsilcilerimizsiniz. Hepimiz 
Vakfıkebir için çalışıyoruz. 
Amacımız halka hizmet etmek. 
İlçe halkına en iyi hizmetin 
götürülmesi için problemlerin en 
kısa sürede çözüme 
kavuşturulması için koordineli 
ve omuz omuza çalışılması 
gerekmektedir. Özellikle 
ihtiyaçların tespiti için 
muhtarlarımızın halkla ilişkisi 
önem arz etmektedir" dedi.
Toplantıda muhtarların şikayet, 
öneri ve belirtmek istedikleri 
hususlarla ilgili olarak görüşler 
alınarak, imkanlar dahilinde 
gerekli çalışmaların 
başlatılacağı belirtildi.

AİLELER CAMİDE BULUŞUYOR
Vakfıkebir İlçe Müftülüğüne bağlı Fethiye Mahallesi Camiinde Akşam namazını
müteakip Cuma geceleri Ailece Camide buluşuyoruz programı icra edildi.  

A
şr-ı Şerif okunması ile 
başlayan programda 
Vakfıkebir İlçe Müftüsü 

Şükür Küçük, Programa katılım 
sağlayan cemaate Vaazu 
nasihatte bulundu, yazılı olarak 
alınan soruları cevaplandırdı. 
Yapılan duanın ardından Müftü 
Küçük Yatsı namazını kıldırdı.
Müftü Şükür Küçük, Bakara 
Suresinin son iki ayetini 
okuyarak ayetlerin içerdiği 
mesajları cemaatle paylaştı. 
Bakara Suresi 285 ve 286. 
Ayetler: Rahman ve Rahim olan 
Allahın adıyla. Allah'ın elçisi ve 
müminler, rabbinden ona 
indirilene iman ettiler. Her biri 
Allah'a, meleklerine, kitaplarına, 
peygamberlerine inandılar. 
“O'nun elçileri arasında ayırım 
yapmayız” ve “İşittik, itaat ettik, 
bağışlamanı dileriz rabbimiz, 

gidiş sanadır” dediler. ﴾285﴿
Allah hiçbir kimseyi, gücünün 
yetmediği bir şeyle yükümlü 
kılmaz; lehinde olanı da kendi 
kazandığıdır, aleyhinde olanı da 
kendi kazandığıdır. Rabbimiz! 
Unutur veya yanılırsak bizi 
cezalandırma! Bizden 
öncekilere yüklediğin gibi bize 
de ağır yük yükleme! 
Üstesinden gelemeyeceğimiz 
şeyleri boynumuza borç kılma! 
Bizi bağışla, ayıplarımızı ört ve 

bize rahmetinle muamele 
buyur! Sen bizim sahibimiz ve 
yardımcımızsın; artık inkârcı 
topluluğa karşı bize yardım et! 
﴾286﴿ Muhakkak ki Allah doğru 
söyledi.
Müftü Küçük Programda emeği 
geçen ve Fethiye Mahallesi 
Camii ne yeni atanan İmam 
Hatip Bayram Kankal'a, katılım 
sağlayan din görevlilerine ve 
Mahalle halkına teşekkürlerini 
ifade etti.
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T
BMM'de 2024 yılı bütçe 
görüşmeleri devam ediyor. 
Görüşmeler esnasında 

söz alan milletvekilleri seçim 
bölgelerindeki sorunları da 
gündeme taşıyor. İYİ Parti 
Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın 
da Kültür ve Turizm Bakanlığı 
bütçe görüşmelerindeki 
konuşmasında Trabzon'da 
turizmde yaşanan sorunları 
gündeme getirdi. Aydın, 
sorunların bir an önce çözülmesi 
gerektiğini belirtti. 
“FAHİŞ FİYAT TURİZME 
ZARAR VERDİ”
''Bacasız Sanayi'' benzetmesi 

yapılan turizmin, gerçekten 
ülkemiz için büyük bir döviz 
kaynağı olduğunu ifade eden 
Yavuz Aydın,  “Özellikle yurt 
dışından ülkemize gelen 
turistler, zor günler geçiren ülke 
ekonomisinin bir nebzede olsa 
ferahlamasına büyük katkı 
sunmaktadır.
Seçim bölgem Trabzon'da 
turizm adeta sahipsiz kalmıştır 
ve güzel beklentilerle dolu bir 
sezon heba edilmiştir. Gelen 
turist sayısında artış olmasına 
rağmen ticari işletmelerimiz 
gereken verimi elde 
edememiştir.Bu durumun en 

büyük sebebi, kayıt dışı 
işletmelerin varlığı ve bu kayıt 
dışı işletmelerin fahiş fiyat 
uygulamalarıdır.Kayıt dışı 
işletmelerin kanuna aykırı bir 
şekilde yaptıkları ticari kazançlar 
hiçbirimizin kabul edeceği bir 
durum değildir. Fakat 
Trabzon'un merkez İlçesi olan 
Ortahisar'da, Ortahisar 
Belediyesine ait olan Trabzon 
Akvaryum'da bile yerli turiste 
ayrı, yabancı turiste ayrı bir giriş 
tarifesi bulunmaktadır.
Esnafa farklı fiyat uyguluyor diye 
ceza kesen belediyenin ve 
zabıta ekiplerinin kendi 
bünyesine ait olan akvaryumda 
farklı fiyat uygulaması akıl alır 
bir durum değildir.
Trabzon'da turizmden gelecek 
dönemlerde de bahsetmek 
istiyorsak bu yanlıştan acilen 
dönülmesi gerekmektedir.Bu 
durum yabancı turistin kendi 
ülkesine gittiğinde, ülkemiz 
hakkında olumsuz yorumlar 
yapmasıyla sonuçlanmaktadır.” 
ifadelerini kullandı.
“UZUNGÖL'ÜN İMAR 
SORUNU ÇÖZÜLMELİ”
Uzungöl'de yaşanan imar 
sorununa değinen Yavuz Aydın, 
“Turizm sektöründe kayıt dışı 
işletme sayısı her geçen gün 
artmaktadır.Başta Suriyeliler 
olmak üzere, ana dili Arapça 

olanyabancı vatandaşlar yaz 
sezonunda, tabiri caizse cirit 
atmaktadırlar, sektörde kayıt 
dışı olarak faaliyet 
göstermektedir.Vergi kayıtları, 
esnaf odası kayıtları ya da 
ticaret sicil kayıtları olmadan 
faaliyet göstermektedirler.Bu 
durum hem ülke turizmini büyük 
zarar uğratmakta hem de kendi 
esnafımızın turizmden elde 
edeceği kazancı 
baltalamaktadır.Dünyaca ünlü 
tabiat harikası Uzungöl'de 
birçok işletmenin çalışma 
ruhsatı bulunmamasına rağmen 
belediye bu işletmelerin suyunu, 
elektriğini bağlamıştır ve hatta 
çöp vergisini dahi almıştır. Kayıt 
dışı olan işletmeden vergi almak 
ne demektir, bunun cevabını 
sizlerden duymak 
istiyorum.Uzungöl'ün imar 
sorunu biran önce çözülmeli ve 
orada hakkıyla bu işi yapan 
esnafımızın önü 
açılmalıdır.Uzungöl siyaset üstü 
değerlendirilmeli ve seçimden 
seçime siyasilerin ağzına sakız 
olmamalıdır.” şeklinde konuştu.
“NİTELİKSİZ PERSONEL 
KALİTEYİ DÜŞÜRDÜ”
İşletmelerin yabancı dil bilen 
personel bulma veya yetiştirme 
noktasında zorluk yaşadığını 
vurgulayan Aydın, “Şehrimize 
daha çok Ortadoğu'dan turistler 

gelmektedir.Bu yabancı turistler 
doğal olarak kendi anadilleri 
olan ve kendini rahat 
hissedebileceği, Arapça'yı bilen 
personellerin olduğu işletmeleri 
tercih etmektedir.Peki 
işletmelere yabancı dil bilen 
personel yetiştirme konusunda 
nasıl bir çalışma yapılmıştır?Bu 
ihtiyacı gidermediğinizde kayıt 
dışı çalışmayı kendine görev 
edinmiş insanlar Arapça bilen 
personel sorununu çözmek için 
devreye girmekte ve turistlere 
niteliksiz davranışları 
sonucunda ilimizdeki hizmet 
kalitesinin düşmesine sebebiyet 
vermektedir.Kayıt dışı işletmeler 
Trabzon insanının 
misafirperverliğine gölge 
düşüren tavırlarıyla, turizmin 
geleceğine de gölge 
düşürmektedirler.
Sayın Bakan, ben şimdi sormak 
istiyorum.Gelecek turizm 
sezonu için aynı sorunlarla 
tekrar karşılaşmamak için ne 
gibi önlemler almayı 
planlıyorsunuz?Bahsi geçen 
işletmeler hakkında caydırıcı 
cezalar önümüzdeki turizm 
sezonunda uygulanacak 
mıdır?Sayın Bakan, esnafımızı 
ve bu sektörden para kazanan 
vatandaşlarımızı koruyacak 
önlemler almanız, atılacak en 
önemli adımdır.“ dedi.

“KAYIT DIŞI ACENTALAR 
KAYBA NEDEN OLDU”
Son olarak kayıt dışı acentalara 
değinen İYİ Parti Trabzon 
Milletvekili Yavuz Aydın 
sözlerine şu şekilde son verdi: 
“Bir diğer önemli konu; kayıt dışı 
turizm acentalarının, gelen 
turistleri havaalanında karşılayıp 
direkt olarak farklı şehirlere 
ulaştırması ve bu şehirlerde 
kiralık dairelerde konaklama 
sağlamasıdır.Bu durum hem 
kayıtlı işletmelerimizin 
kazancına engel olmakta, hem 
de kayıt dışı işletmelerin yasal 
olmayan yollardan kazanç 
sağlamasına sebebiyet 
vermektedir.Buna çözüm olarak; 
Denetimler sonucu maddi olarak 
ceza yaptırımının dışında Valilik 
kararı ile işletmenin 
kapatılmasına karar 
verilmelidir.Çünkü sezonda 
yapmış olduğu kayıt dışı 
çalışma süresince kesilen ceza 
miktarı kişiyi caydırıcı 
değildir.Bu nedenle sadece 
maddi yaptırım uygulayarak 
geçici çözümlerle soruna çare 
aramaktan 
vazgeçmelisiniz.Ezcümle: Ülke 
turizminin gelişimi ve bu 
sektörde çalışan 
vatandaşlarımızın refahı için 
Bakanlığa büyük görev 
düşmektedir.”

BAKANLIK SORUNLAR İÇİN ÖNLEM ALACAK MI?
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Trabzon'daki turizm sorunlarını bütçe komisyonuna taşıdı.
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P
anelde konuşan Türkiye 
İhracatçılar Meclisi 
Başkanı Mustafa Gültepe, 

Trabzon'da sanayinin 
ilerlememesinin en büyük 
nedeninin yatırım arazisi eksikliği 
olduğunu vurguladı. Gültepe, 
konfeksiyon gibi istihdam deposu 
sayılabilecek bir sektörde 
yatırımcıların Trabzon insanının 
çalışkanlığından dolayı bölgeye 
gelmek isteyebileceğini ancak 
teşviklerin diğer bölgelere oranla 
düşük olmasının bunu 
engellediğini vurguladı. TTSO 
Başkanı Erkut Çelebi, Araklı'da 
kurulması planlanan Tekstil 
Organize Sanayi Bölgesi 
konusunda da TİM Başkanı 
Gültepe'den destek isteyerek, 
“Dışarıdaki Trabzonlu iş 
adamlarını yeni yatırım arazileri 
üreterek Trabzon'a getirmek 
istiyoruz” ifadesini kullandı.
ÇELEBİ, “TRABZON'DA 
TİCARET VE SANAYİ” 
PANELİNİ YÖNETTİ
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası'nın da destekçileri 
arasında bulunduğu, Türk 
Mühendis ve Mimar Odaları 
Birliği (TMMOB) Trabzon İl 
Koordinasyon Kurulu tarafından 
düzenlenen 2. Trabzon Kent 
Sempozyumu 7-9 Kasım tarihleri 
arasında KTÜ Osman Turan 
Kültür ve Kongre Merkezinde 
yapıldı. Sempozyumun son 
gününde yöneticiliğini TTSO 
Başkanı Erkut Çelebi'nin yaptığı 
“Trabzon'da Ticaret ve Sanayi” 
konulu panelde konuşmacı 
olarak Türkiye İhracatçılar 
Meclisi (TİM) Başkanı Mustafa 
Gültepe, Ulusal Fındık Konseyi 
Yönetim Kurulu Üyesi Sebahattin 
Arslantürk ile iş insanları Erol 
Tuna ve Tayfun Denizer yer aldı.
GÜLTEPE: 2028 İHRACAT 
HEDEFİMİZ 375 MİLYAR 
DOLAR
TİM Başkanı Mustafa Gültepe, 
konuşmasının başında Türkiye 
İhracatçılar Meclisi hakkında bilgi 
verirken şu ifadeleri kullandı:
“Türkiye'de üretim ve ihracat 
yapan yaklaşık 115 bin şirket var. 
27 sektör bu işi yapıyor, 61 
birliğimiz var. Dolayısıyla 
Türkiye'de son 2-3 yılda 
yükselen, istihdamı, üretimi, 
ihracatı artıran bir konjonktür 
yakaladık. 2022 yılında 254 
milyar dolar ihracat gerçekleşti. 
Bu da Türkiye tarihinin en yüksek 
ihracatı. Özellikle pandemi 
sonrası küresel ticaretin 
değişmesiyle beraber yakın 
yerden tedarikin artmasından 
dolayı Türkiye büyük bir avantaj 
kazandı. Artışlar o yüzden hep 
çift rakamlı oldu. 2028 yılında 
375 milyar dolarlık bir hedefi var 
Türkiye'nin. Türkiye'nin ihracatı 
gerçekten son dönemlerde iyi bir 
şekilde artıyor. Üretim tarafı çok 
fazla bir şekilde artıyor. Organize 

sanayi bölgeleri aynı şekilde 
gelişiyor. 350'ye yakın organize 
sanayi bölgeleri var. 
İhtisaslaşmış sanayi bölgelerimiz 
var. 2022 ile 2023 ilk 10 ay 
ihracat rakamları neredeyse 
başa baş. Yüzde 0,3 bir büyüme 
var. Dünyada da yüzde 15'e 
yakın bir daralma söz konusu. 
Yukarımızda savaş, aşağımızda 
savaşın olduğu noktada özellikle 
bu rakamları yakalamak bence 
başarı. Daha iyisi de olabilir 
miydi? Olabilirdi. Ama özellikle 
seçim öncesi kurun 
baskılamasından dolayı Türk 
üreticisi, ihracatçısı biraz 
rekabetçiliğini kaybetti. Özellikle 
emek yoğun olan sektörler bu 
kapsamda biraz enerji kaybetti. 
Ama bazı sektörlerimiz çok hızlı 
şekilde gidiyor. Özellikle otomotiv 
sektörü, makina sektörü, 
hububat sektörü. Savunma 
sanayimiz sol şeritten ilerleyerek 
farlı büyüme rakamlarıyla gidiyor. 
Elektrik- elektronik keza aynı 
şekilde yüksek artış sağlayan 
sektörlerin başında geliyor. TİM 
olarak çalışıyoruz, her hafta 
neredeyse bir ülkeye gidiyoruz. 
Türk ihracatçısı 220 ülkeye 
ihracat yapıyor. En büyük 
pazarımız Avrupa Birliği. 
Türkiye'nin 254 milyar dolar 
ihracatının yüzde 45'i, yüzde 
50'sine yakını Avrupa Birliği 
ülkelerine yapıyor. Ama eğer biz 
önümüzdeki dönemlerde 375 
milyar dolarlık bir ihracat 
hedefliyorsak mutlak surette 
farklı farklı ülkelere ihracatımızı 
da artırmamız lazım.”
“ARAZİNİN PAHALI OLMASI 
SANAYİCİLERİN BURAYA 
GELMESİNİ ENGELLEDİ”
Trabzon'daki sanayileşmeyi de 
değerlendiren TİM Başkanı 
Mustafa Gültepe, “Trabzon 
özellikle sanayileşme noktasında 
çok fazla ileride değil. 
Türkiye'deki şehirler arasında 
ihracatta 23 – 24. sıralarda. 
Sanayi dışında sporda olsun, 
kültürel çalışmalarda olsun, 
tanıtımda olsun, insanların 
girişimciliğinde, iş insanın 
dünyadaki başarılarında olsun 
hep ilk üçe oynayan bir şehri 
maalesef sanayileşme 
noktasında çok fazla 
göremiyoruz. Tabi bunun bir sürü 
nedenleri var. En büyük 
nedenlerin başında yetersiz 
arazinin olması geliyor. 
Trabzon'da sanayiyi büyütecek, 
geliştirecek yeni üretim alanların 
yapılması gerek. Maalesef 
coğrafi yapılardan dolayı böyle 
bir eksiğimiz var. Sonuç itibariyle 
bu bölgede bu şekilde farklı 
alanlarda ne yapılabilir diye 
baktığınız zaman bu konular 
üzerinde hep çalışıldı. Ama tabi 
arazinin pahalı olması 
sanayilerin buraya gelmesini çok 
büyük bir şekilde etkiledi. En 

büyük ihracat fındık. Yani 
Trabzon'un şu anda 1 milyar 
dolar ile 1,3 milyar dolar 
arasında bir ihracatı var.
Bunun da yüzde 50'si fındık. Yani 
sanayi ihracatın içinde çok fazla 
yok. Arkasından yaş meyve 
sebze grubu giriyor. Daha sonra 
son dönemlerin yine parlayan 
yıldızı su ürünleri. Trabzon bu 
kapsamda payını yatırımlardan 
almadı” dedi.
“TRABZON'DA ARAZİ 
MALİYETİ BİNA 
MALİYETİNDEN FAZLA 
OLUNCA YATIRIMDAN 
VAZGEÇİLİYOR”
Girişimci olarak aynı zamanda 
hazır giyim sektörünü de temsil 
ettiğini, bu konuda yatırımları 

olduğunu ifade eden TİM 
Başkanı Gültepe, sözlerini şöyle 
sürdürdü:
“Malatya'da fabrikayı, Sakarya'da 
fabrikayı kurmadan önce yıl 
1999 ya da 2000. Yeni fabrikalar 
kuracağız. Trabzon'a geldik ilk 
başta. Memleketimiz dedik, 
buraya yapalım istedik. Ama 
baktık buradaki arazi fiyatları 
neredeyse binanın toplam 
maliyetinden fazla. Artı teşvikle 
ilgili Trabzon'un bence geçmiş 
dönemde yapılandırmalarda 
biraz sıkıntılar olmuş. Dolayısıyla 
problemler olunca hiçbir sektörün 
cazibesini çekecek bir şey 
olmadı. 2010'daydı, yeni teşvik 
belgesi çıktığı zaman Trabzon'u 
üçüncü bölge olarak ilan ettiler.
Dolayısıyla Trabzon'un şu anda 
üçüncü bölge olmasından dolayı 
çoğu sektöre uzak, zaten arazi 
problemi olan bir yerde insanlar 
gelip çok rahat bir şekilde 
bununla uğraşmaz. Anadolu'da 
Konya, Gaziantep, Malatya'nın 
arazileri geniş. Ayrıca cazibe 
merkezi ve 6'ncı bölge 
olmalarından dolayı farklı 
sektörler farklı bir şekilde o 
taraflarda yatırımlar yapıyor.”
“TRABZON'DA GEREKLİ 
ŞARTLAR SAĞLANIRSA 
YATIRIMCI ELBETTE GELİR”

TİM Başkanı Mustafa Gültepe, 
Trabzon'da Araklı'da kurulması 
planlanan Tekstilkent ile ilgili bir 
soruyu yanıtlarken de şu ifadeleri 
kullandı:
“Konfeksiyon, istihdam deposu 
dediğimiz bir sektör. Komşumuz 
Giresun şu anda hazır giyim 
sektöründe neredeyse 15 bin kişi 
istihdam ediyor. Çünkü 5. Ve 6. 
bölge teşvikleri var. Keza 
Ordu'da aynı şekilde. Trabzon 
öyle bir yatırım alamadı çünkü 3. 
bölge teşvikleri kapsamında. 
Trabzon'da bu konuda çalışma 
yapılır, girişimci de gelir ama 
diğer bölgeler gibi 6. bölge 
teşviklerinden yararlanması, 
cazibe merkezi haline gelmesi 
lazım. Özel bir statüye geldiğinde 

de değerlendirilir. Yatırımcılar 
Trabzon insanının çalışmasından 
dolayı bu bölgeye gelir.”
ÇELEBİ: TRABZON'DA 
YATIRIMCILAR İÇİN UYGUN 
ŞARTLAR VE ARAZİLER 
MEYDANA GETİRMEYE 
ÇALIŞIYORUZ
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Erkut Çelebi, 
Trabzon'da son 7 yılda ihracat 
rakamlarının 1 milyar 550 milyon 
dolardan 1 milyar 90 milyon 
dolara kadar gerilediğini 
belirterek, “Diğer taraftan 
teşviklerde 3. bölgedeyiz. Milli 
gelirde 37'nci sıradan 50'nci 
sıraya, ihracatta 15'inci sıradan 
23'üncü sıralara gerilemiş 
durumdayız. TİM Başkanımızın 
Araklı'daki Tekstil OSB ile ilgili 
önemli katkıları olacağına 
inanıyorum. Arazi konusunda 
gerçekten kısıtlı imkanlara 
sahibiz. Sanayi arazileri Türkiye 
genelinde çok düşük. 
Almanya'da toplam arazinin 
yüzde 4'ü sanayi bölgesi olarak 
ayrılırken, Türkiye'de bu oran 
yüzde 0,6. Yüzde 1'e kadar bile 
çıkmamış bir durumda. Türkiye 
genelinde sanayi arazilerinin 
oranının yükselmesi gerekiyor. 
Trabzon coğrafi olarak engebeli. 
Fabrika yapımına uygun çok 

fazla arazi yok. Güney Çevre 
Yolunu bekliyoruz. Eğer Güney 
Çevre Yolu olursa Su Ürünleri 
İhtisas OSB gibi bir projemiz var. 
Bizim Ticaret ve Sanayi Odası 
olarak dört tane İhtisas OSB 
projemiz var. Çünkü hakikatten 
yatırımcımız var. Dışarıda 
diasporamız var. Onları buraya 
getirmeye uygun imkanları 
yaratmaya çalışıyoruz. Arazi 
konusunda yeni yerler üretmeye 
çalışıyoruz” dedi.
TUNA: GASTRONOMİ, 
MÜCEVHER SEKTÖRÜ GİBİ 
ALANLARI GELİŞTİRMEMİZ 
LAZIM
İş İnsanı Erol Tuna, Trabzon'da 
insanların istediğini bulamayınca 
şehir dışına göç ettiğini 
vurgulayarak, “Kişi başına 2021 
yılında 6 bin 14 dolar olan 
gayrisafi yurtiçi hasılası Türkiye 
ortalaması 9 bin 592 doların 
neredeyse yüzde 30 - 40 
gerisinde. Buna rağmen Forbes 
araştırmasına göre Türkiye'de 
yaşanılacak şehirler 
sıralamasında 10'uncu sırada. 
Bilimin ışığından ayrıldığımız 
müddetçe hiçbir şekilde başarılı 
olamayız. Trabzon'un arazisi dar 
deniliyor, doğrudur. Fakat o 
zaman ben de size Japonya'nın 
da dar diyorum, Güney Kore'nin 
de dar diyorum. Niye onların 
ekonomileri daha güçlü? 
İsviçre'nin hiç yok diyorum. 
Neden onların ekonomileri daha 
güçlü?  Trabzon'un elimizdeki 
bulguların ortaya koyulup 
mantıklı kararların alınması 
bilimsel araştırmalardan sonra 
elde edilir. Turistleri otelde 
konaklayıp gönderirsek o zaman 
turizmden çok faydalanmış 
olamıyoruz. Biz eğer gelen 
turistlere burada bir ürün 
satabiliyorsak, bir hizmet 
satabiliyorsak kazanabiliriz. 
Gastronomiyi geliştirmemiz 
lazım, mücevher sektöründe 
iyiyiz, bunun geliştirilmesi gerek. 
Yeni tasarımlarla turistlere birçok 
ürün satabiliriz. Trabzon'un 
kültürü, sanatçıları çok önemli bir 
şehir. Şehrimizin gerçekten 
yatırıma ihtiyacı var” dedi.
ARSLANTÜRK: TRABZON'DA 
TURİZM FAALİYETLERİ 
FINDIK BAHÇELERİNİN 
DARALMASINA NEDEN OLDU
Ulusal Fındık Konseyi Yönetim 
Kurulu Üyesi Sebahattin 
Arslantürk ise fındıkla ilgili 
görüşlerini belirtirken şu ifadeleri 
kullandı:
“Türkiye'nin en önemli tarımsal 
ürünlerinden biri fındık. 2 milyar 
doların üzerinde bir ihracatı, 500 
milyon dolar civarında da iç 
tüketimiyle 2,5 milyar dolarlık bir 
hacme sahip. Dünyada 1 milyon 
40 bin hektarlık bir alanda fındık 
üretimi yapılıyor. Bunun 750 bin 
hektarı Türkiye'de. Yani yüzde 72 
ile alan bazında dünyada birinci 
sıradayız. Ama üretimde yüzde 
65'in altına inmiş durumdayız. 
Verim ve kalitedeki düşme, miras 
hukukunun arazi yapısını aşırı 
derecede parçalaması bunun en 
önemli nedenleri. Ama son on 
yıldan beri fındıkta verim ve 
kaliteyi arttırmaya yönelik yapmış 
olduğumuz çalışmalarda aslında 
doğru tarımsal uygulamaların 
doğru yapıldığı noktada üretimi 
üç dört kat arttırmanın mümkün 
olduğunu gördük. Hala da örnek 
bahçelerde bu uygulama devam 

ediyor. TÜİK'in 2021 rakamlarına 
göre Trabzon'da 65 bin hektarda 
fındık üretimi var. Fındık üreten 
iller bazında baktığınız zaman 
tek gerileyen il Trabzon. Tabi 
bununla altında yatan nedenler 
var. Turizm faaliyetlerinin 
Trabzon'da aşırı gelişmesi o 
fındık bahçelerinin doğrudan 
daralmasına neden oldu. Fındık 
üretilen alanların yüzde 8,5'i 
Trabzon'da ama üretimdeki pay 
yüzde 6. Yani Trabzon'da artık 
fındık tarımı doğru uygulamadan 
çıkmış durumda.”
DENİZER: TÜRK 
SOMONUMUZUN NORVEÇ 
SOMONU İLE 
KARŞILAŞTIRILDIĞINDA 
BESİN DEĞERLERİ DAHA 
YÜKSEK
Panelde Trabzon'da ve 
Türkiye'de Türk somonu 
yetiştiriciliği ve ihracatıyla ilgili 
bilgi veren Tayfun Denizer ise, 
“7,5 milyar olan nüfusumuz 
2050'li yıllarda 9 milyara çıkacak. 
Kaliteli protein ihtiyacı da 
dünyada her geçen gün artıyor. 
Su ürünleri de dünyadaki en 
kaliteli protein kaynaklarından bir 
tanesi. 
Dünyada yılda yaklaşık 50 
milyon ton civarında bir su 
ürünleri tüketimi var. 
2022 yılına kadar avcılık ürünleri 
dünyada daha fazlaydı. Şimdi 
yetiştiricilik ürünleri öne geçti ve 
fark hızla açılıyor” dedi. Denizer, 
Norveç Somonuyla ilgili yanlış 
algı olduğunu da ifade ederek 
sözlerini şöyle sürdürdü:
“Herkesin bilmesini istiyorum. 
Çünkü Norveçliler artık yavaş 
yavaş dünyada bir yer aldığımız 
için 'siz alabalık üretiyorsunuz, 
biz somon üretiyoruz' gibi bir algı 
yaratmaya çalışıyorlar. Ama 
Norveç'te videolardan veya 
tanıtım filmlerinden izlediğiniz 
gibi Norveç'te hiçbir ürün avcılık 
ürünü değildir. Yani Türk somonu 
olarak yediğimiz, Norveç somonu 
olarak yediğimiz bütün somonlar 
aslında orada da yetiştiricilik ile 
yapılmış yine aynı metotlarla 
ülkemize getirilmiş bir ürün. Çok 
karşılaşıyorum. Norveç'ten gelen 
balıklar sanki doğal yollarla 
yakalanmış gibi lanse ediliyor. 
Aslında bizimkinden hiçbir farkı 
yok. Bizim Türk Somonumuzun 
Norveç somonu ile 
karşılaştırıldığında besin 
değerleri daha yüksek. Yani yağ 
asitleri, Omega 3, Omega 6 
değerleri bizim ürünümüzün 
daha kaliteli. Yeni bir ürün olduğu 
için zamanla anlatacağız. 2022 
yılına geldiğimizde 386 milyon 
dolar ihracatı yapıldı. 2023 
yılında da yaklaşık 400 -450 
milyon dolar arasında olması 
bekleniyor. Bu çok ciddi bir artış. 
Çok değerli bir ürün. Norveç 2 
milyon ton somon üretiyor. Biz 60 
bin ton. Arada çok ciddi bir fark 
var. Dünyadaki en büyük ikinci 
üretici 1 milyon tonla Şili. Bizim 
payımız yüzde 2. Doğru şartlar 
sağlandığında Türk somonu çok 
doğru yerlere gelebilir. Katma 
değer katarak çok farklı ürünler 
çıkartılabilir. Türk somonu 10 yıl 
içinde 2 milyar dolar ihracatı 
yakalayabilecek kapasiteye 
sahip.” Panelin sonunda soru – 
cevap bölümünün ardından 
düzenleme kurulu tarafından 
panelistlere günün anısına plaket 
takdim edildi.

TRABZON'UN EKONOMISI KONUŞULDU
Trabzon Kent Sempozyumu kapsamında yöneticiliğini Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı Erkut Çelebi'nin yaptığı “Trabzon'da Ticaret ve Sanayi” konulu panel düzenlendi. 
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DEZENFORMASYONLA MÜCADELE
KONUSUNDA TRABZON'DA
HAREKETE GEÇİLİYOR
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı Trabzon Bölge Müdürlüğü, Dezenformasyonla Mücadele
Merkezi'nin koordinasyonunda dezenformasyonla mücadele konusunda harekete geçti.

umhurbaşkanlığı İletişim 

CBaşkanlığı Trabzon 
Bölge Müdürlüğü, 

Dezenformasyonla Mücadele 
Merkezi'nin koordinasyonunda 
dezenformasyonla mücadele 
konusunda harekete geçti.
DEZENFORMASYONLA 
MÜCADELE KONUSUNDA 
TRABZON'DA HAREKETE 
GEÇİLİYOR
Günümüz bilgi çağında, 
dijitalleşmeyle beraber yanlış 
bilgi ve yalan haber 'bilgi 
güvenliği' kavramına yeni bir 
boyut kazandırmakta. 
Dezenformasyona karşı daha az 
dirençli olan ve sosyal medyaya 
en fazla maruz kalan gençleri, 

farklı öğrenme yöntemlerini bir 
arada kullanarak bilgilendirmek 
ve toplumun genelinde nasıl 
daha 'sorumlu' medya 
okuyucusu ve sosyal medya 
kullanıcısı olunacağı konusunda 
farkındalık uyandırmak, dijital 
mecrada dezenformasyonla 
mücadele etmek amacıyla T.C. 
Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanlığı Trabzon Bölge 
Müdürlüğü, Trabzon Gençlik ve 
Spor İl Müdürlüğü, Trabzon İl 
Milli Eğitim Müdürlüğü ve 
Trabzon Üniversitesi ile iş birliği 
protokolü Trabzon Valisi Aziz 
Yıldırım'ın huzurlarında 
imzalandı.
Protokol kapsamında İletişim 

Başkanlığı Dezenformasyonla 
Mücadele Merkezi'nde görevli 
uzmanlar tarafından projeye 
dahil kurumlardaki eğitim 
uzmanlarına dezenformasyonla 
mücadele konulu eğitimler 
verilecek. Eğitimi tamamlayan 
eğitmenler aracılığıyla İl Milli 
Eğitim Müdürlüğüne bağlı 
okullarda, Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğüne bağlı KYK yurtları, 
gençlik merkezleri, 
üniversitelerde ve kamu 
kurumlarında panel, seminer, 
toplantı vb. etkinlikler 
düzenlenerek 
Dezenformasyonla Mücadele 
konusunda farkındalık 
oluşturulması hedeflenmekte.

MÜFTÜLÜK'TEN GENÇLERE
GEZİ PROGRAMI 
Vakfıkebir İlçe Müftülüğü Gençlik Koordinatörlüğünün Organizasyonu ile Vakfıkebir
Anadolu İmam Hatip Lisesi öğrencilerine yönelik gezi etkinliği düzenlendi.

ÖNEM VERİYORUZ
İtfaiye Daire Başkanlığı İtfaiye 
Şube Müdürü Fatih Yardımcı'nın 
yönettiği tatbikat nefesleri kesti. 
Şube Müdürü Yardımcı yaptığı 
açıklamada, “6 Şubat 
depreminden sonra sahada 
çalışan ekiplerin koordinasyonu, 
çalışan görevlilerin birbirini 
tanıması açısından bu tür 
organizasyonlara önem 
veriyoruz ve değişik alanlarda 
tekrarlamaya çalışıyoruz. Daha 
önce ormanda, doğada arama 
kurtarma ile ilgili aynı ekiplerle 
bir organizasyon yaptık. Bu 
organizasyonun ikinci etabı 
olarak gördüğümüz kentsel 
arama kurtarma ile ilgili bir 
çalışma gerçekleştireceğiz. 
Yapılan çalışmaya 53 personel 
katılıyor. 5 sivil toplum kuruluşu 
ve itfaiye arama kurtarma 
ekipleriyle beraber, arama 
kurtarma köpeğimiz dahil olmak 
üzere bir tatbikat 
gerçekleştireceğiz. Ölü ya da 
canlı ulaşılan kişilerin tahliyesi, 
yapılacak ilk yardımın ya da acil 
yardımın nevii, ekiplerin kendi 
aralarında bilgi paylaşımı, 
kurtarma ve organizasyonun 
sağlıklı yürümesi adına bir süreç 
yürüteceğiz. Umut ediyorum ki 
kazasız belasız ve faydalı bir 
şekilde faaliyeti 
tamamlayacağız” dedi.
TEŞEKKÜR EDİYORUZ
Trabzon İHH Arama Kurtarma 
ekip lideri ve Kentsel Arama 
Kurtarma Eğitmeni Sami 
Üçüncü, “16 gönüllümüzle 
beraber Trabzon İtfaiye Daire 
Başkanlığımızın öncülüğünde 
diğer sivil toplum kuruluşlarıyla 
organize edilen bu tatbikata 
katılım sağladık. Bu yönde 
sürekli birlikte çalıştığımız kamu 
kurum kuruluşları ve sivil toplum 
kuruluşlarıyla bütün eğitimlere 
mümkün oldukça ağırlık 
veriyoruz. Çünkü ileriki zamanda 
oluşabilecek bir depreme daima 
hazır bir ekiple olmak için 
gönüllülük esasına göre 

çalışmalarımız devam ediyor. Bu 
yönde İtfaiye Daire Başkanlığı 
Şube Müdürlüğümüze teşekkür 
ederiz” ifadelerini kullandı.
FAALİYETLERE KATILIYORUZ
ANDA Arama Kurtarma Trabzon 
İl Başkanı Yunus Ersoy, 
“Bölgede 2 tim halinde görev 
yapıyoruz. Yaklaşık 30 kişilik bir 
ekibiz. Burada da gerek 
itfaiyenin, gerek AFAD'ın bize 
çağrılarına uyarak bütün 
bölgede su üstü ve su altı arama 
kurtarmada, doğada ve 
depremde olan enkazda arama 
kurtarma faaliyetlerine 
katılıyoruz. Büyükşehir 
Belediyesi itfaiye ekiplerine ve 
tüm birimlerine teşekkür 
ediyoruz. Böyle bir enkazda 
çalışma şansımız oldu. 6 
Şubat'taki deprem enkazını 
anımsattığı için biraz üzücü ama 
sevindirici bir konu da enkazın 
çok benzemesi. Güzel bir 
çalışma yaparak iyi bir iş 
çıkaracağımızı düşünüyorum” 
diye konuştu.
TATBİKATLAR ARTTIRILSIN
Trabzon Afet Gönüllüleri Arama 
Kurtarma Derneği Başkanı 
Berna Kara, “Adıyaman'da 
faaliyet göstermiş bireyler olarak 
buradaki tatbikatın verimli 
geçmesini diliyoruz öncelikle. 
Bize bu imkanı sağlayan 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
İtfaiye Daire Başkanlığı'na 
teşekkür ederiz. Bu tatbikatların 
daha çok olmasını temenni 
ediyoruz. Bilmediğimiz her şey 
afet anında müdahale ettiğimiz 
afetzedelere zarar verecek 
nitelikte oluyor. O anlamda 
dernek olarak 62 gönüllümüzle 
faaliyet gösteriyoruz. Bugün 7 
gönüllümüz ile sahadayız. Daha 
çok eğitim odaklı çalışıyoruz. 
Eğitimini almadığımız hiçbir 
faaliyeti sahada icra 
etmemekten yanayız. O yüzden 
eğitimlerimizin ağırlıklı olduğu bir 
dönemdeyiz. İnşallah daha fazla 
katılımcının olduğu tatbikatlarla 
görüşürüz” ifadelerini kullandı.

AFET KAÇINILMAZ
Trabzon UMKE'den Paramedik 
Çağlar Öncel, “Afet kaçınılmaz. 
Hazırlık açısından tatbikat ve 
eğitimler planlıyoruz. Paydaş 
kurumlarla birlikte Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 
Daire Başkanlığı'nın hazırlamış 
olduğu tatbikata destek verme 
amaçlı buradayız. Kurtarma 
ekipleri, aynı zamanda medikal 
kurtarma ekiplerinin beraber 
çalışma alanlarında uyum 
içerisinde çalışmaları oldukça 
önemlidir. Bildiklerimizi 
paylaşmak ve aynı dili 
konuşmak için buradayız. Çok 
güzel bir tatbikat 
oluşturacağımızdan şüphemiz 
yok. 2 timimizle birlikte 
buradayız. Faydalı olacağı 
kaçınılmaz” şeklinde konuştu.
ZORLU BİR SÜREÇTİ
Trabzon Büyükşehir Belediye 
İtfaiyesi Arama Kurtarma Köpek 
Eğitmeni İsmail Ersoy, 
“Köpeğimiz, ekip arkadaşımız 
Rita. Belçika kurdu. Canlı insan 
arama köpeği. Bu tarz 
tatbikatları çok yapamıyoruz 
ama yaptığımızda hem diğer 
STK'larla beraber, diğer 
kurumlarla beraber ortak 
çalışma gerçekleştirdiğimiz 
zaman daha iyi oluyor. 
Köpeğimizle beraber kalabalık 
alanlarda çalışma imkanımız 
olmuyor. Bu tarz enkazla 
ilimizde çok fazla yok. Yıkılan 
bina bulduğumuzda 
gerçekleştirmeye çalışıyoruz. 
Ülkemiz deprem ve afet bölgesi. 
Böyle alanlara ihtiyacımız var. 
Fırsatları değerlendiriyoruz 
böyle alan bulduğumuzda. 
Köpeğimizi eğitmiş oluyoruz. 
Ekip arkadaşım Rita ile beraber 
yakın zamanda bir sınava girdik. 
Orada sertifikasını aldı. 3 yıl 
uğraştım bunun için. Zorlu bir 
süreçti. Böyle alanlar 
bulamıyorduk. Köpeğimizin hazır 
olması için böyle alanlarda 
tatbikat yapmamız gerekiyordu” 
dedi.

21.11.2023Büyükliman
Postası

KÜÇÜK YAŞLI VATANDAŞLARI ZİYARET ETTİ
Vakfıkebir İlçe Müftüsü Şükür Küçük, ilçeye bağlı Bahadırlı Mahallesi'nde ikamet eden yaşlı vatandaşları ziyaret etti.

lçe Müftüsü Şükür Küçük, 

İdin görevlileriyle birlikte 
Bahadırlı Mahallesi'nde 

ikamet eden, mahalle 
muhtarı Mustafa Bahadır'ın 
babası Osman ve annesi 
Melek Bahadır'ı evlerinde 
ziyaret etti.
Müftü Küçük, ziyaretlerde 
vatandaşların hâl ve 
hatırlarını sordu, kendileriyle 
sohbet etti, sağlık-âfiyetleri 
için duâ etti ve onların da 
duâlarını aldı.

akfıkebir Şenocak 

VMahallesi Camii İmam 
Hatibi aynı zamanda 

Vakfıkebir İlçe Müftülüğü 
gençlik koordinatörü olan İmam 
Hatip Davut Bayraktar, 
Vakfıkebir Anadolu İmam Hatip 
Lisesi öğrencileri ne yönelik 
gezi programı tertip etti.
“MÜFTÜ ZİYARET”
Gezi kapsamında Öğrenciler 
Vakfıkebir İlçe Müftüsü Şükür 
Küçük'ü makamın da ziyaret 
ettiler. Müftü Küçük ziyaretten 

duyduğu memnuniyeti dile 
getirdi. Öğrencilere 
nasihatlerde bulunan Müftü 
Küçük gezi programının 
hayırlara vesile olmasını diledi. 
Gençlere çikolata ikramında 
bulundu.
“TRABZON ZİYARET”
Trabzon Gezisi; Ayasofya Camii 
ziyareti ile başladı, İl Müftü 
Yardımcısı Şakir Şahin'i ziyaret, 
Akvaryum Gezisi, Boztepe 
Seyir Teras yürüyüş parkuru ve 
akabinde Ali Şükrü Bey'in 

kabrinin ziyareti ile son buldu. 
Geziye katılan tüm öğrencilere 
İl Müftülüğü tarafından yemek 
ikramında bulunuldu.
Gezi dolayısıyla duydukları 
memnuniyeti dile getiren 
gençler; “ Motivasyon açısından 
çok yararlı bir gezi oldu 
misafirperverliği ile bizleri 
memnun eden İlçe Müftümüz 
Şükür Küçük' e İl Müftü 
Yardımcısı Şakir Şahin'e 
ikramları dan dolayı teşekkür 
ederiz.”dediler. 

BÜYÜKŞEHİR'İN KOORDİNESİNDE
NEFES KESEN TATBİKAT
Trabzon Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Daire Başkanlığı, ANDA ekibi, İHH ekibi, UMKE
ekibi ve TAKAT ekibinin katılımıyla yıkımı devam eden eski otogar binasında Kentsel
Arama Kurtarma Tatbikatı gerçekleşti. Tatbikata 53 personel katılırken İtfaiye Daire
Başkanlığı bünyesinde görev yapan arama kurtarma köpeği Rita'da görev aldı.
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TÜRKİYE ALMANYA'YI 3-2 MAĞLUP ETTİ
EURO 2024 biletine cebine koyan Ay-Yıldızlı takımımız, dev turnuvanın provalarına ev sahipliği yapacak dünya devi
Almanya'yla devam etti. A Milli Takımımız, Panzerleri deplasmanda 3-2 devirerek müthiş bir galibiyete imza attı.

y-Yıldızlılar, EURO 2024'ün 

Aev sahibi Almanya ile hazırlık 
maçında karşılaştı. Finallere 

gitmeyi garantileyen A Milli 
Takımımız, Panzerler'le kozlarını 
EURO 2024'ün 14 Temmuz 
2024'teki final maçının oynanacağı 
Berlin Olimpiyat Stadı'nda paylaştı.
TÜRK FUTBOLSEVERLERDEN 
YOĞUN İLGİ
Türk futbolseverler, özel maçta 

Almanya ile karşılaşan A Milli Futbol 
Takımı'nı Berlin'de yalnız bırakmadı. 
Almanya ile Türkiye arasında Berlin 
Olimpiyat Stadyumu'nda oynanan 
karşılaşmaya yurt dışında yaşayan 
Türk vatandaşlar yoğun ilgi gösterdi. 
Stadyumun büyük çoğunluğunu 
oluşturan taraftarlar, 90 dakika 
boyunca Ay-yıldızlılara destek oldu.
KENAN YILDIZ VE YUSUF 
SARI'DAN İLK GOL

Kenan Yıldız ve Yusuf Sarı, milli 
forma ile ilk gollerini Almanya 
karşısında attı. Almanya ile oynanan 
hazırlık maçında milli formayı 2'nci 
kez giyen Kenan Yıldız, 45+2'nci 
dakikada A Milli Futbol Takımı'nın 
ikinci golünü kaydetti. Milli formayı 
3'üncü kez giyen Yusuf Sarı ise 
71'inci dakikada penaltıdan attığı 
gol ile Ay-yıldızlıların üçüncü golünü 
attı.

MEDÝNE EYLÜL
BEÞÝKDÜZÜ'NÜN
GURURU OLDU 
Beşikdüzü Anadolu Lisesi öğrencisi Medine Eylül Çetinkaya
okul sporları yüzme yarışmaları 100 metre kelebek branşında
il ikincisi, 100 metre sırtüstü branşında il üçüncüsü olarak
Beşikdüzü ilçesini ve okulunu gururlandırmaya devam ediyor. 

üzme Antrenörü Haktan 

YDurmuş, Beden Eğitimi 
Öğretmeni Sinan Tozoğlu 

ile birlikte yarışmalara 
hazırlanarak bu önemli başarıyı 
kazanan Medine Eylül Çetinkaya 
hedefinin daha çok çalışarak 
daha büyük başarılara ulaşmak 
olduğunu söyledi. 

Öğrencilerinin almış olduğu 
başarıdan dolayı duymuş 
oldukları memnuniyeti dile 
getiren Beşikdüzü Anadolu 
Lisesi Müdürü Şenol Ziya 
Yıldırım ise “Eğitim-öğretimdeki 
başarının yanı sıra sosyal 
aktivitelere de önem veriyoruz. 
Okulumuza yüzme branşında iki 

yıl üst üste madalya kazandıran 
öğrencimiz Medine Eylül 
Çetinkaya'yı ve emeği geçen 
hocalarımızı tebrik ediyorum” 
dedi. Medine Eylül Çetinkaya'nın 
Annesi Şenay Çetinkaya ise 
evladıyla gurur duyduğunu ifade 
ederek başarılarının devam 
edeceğini söyledi. 
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